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ΜΕΛΗ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

Α. ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 

1. Παπουτσόγλου Σ. 

2. Ρογδάκης Ε. 

3. Ζέρβας Γ.,απών 

Β. ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΕΣ ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 

1. Πολίτης Ι. 

Γ. ΕΠΙΚΟΥΡΟΙ ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 

1. Δεληγεώργης Στ. 

2. Θεοδωρόπουλος Γ. 

3. Κανδύλης Κ. 

4. Μενεγάτος Ι. 

5. Νοικοκύρης Π.,απών 

6. Πανοπούλου Ε.,απούσα 

7. Φεγγερός Κ.,απών 

Δ. ΛΕΚΤΟΡΕΣ 

1. Κομινάκης Α. 

2. Μήλιου Ε. 

3. Μπιζέλης Ι. 

4. Παπαντωνάκης Κ. 

5. Ξυλούρη Ε., 

6. Χαδιώ Σ. 

7. Χατζηγεωργίου Ι. 

ΣΤ. ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΔΤΠ 

 1.Γκίκας Ι.  



Ζ. ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΔΤΠ 

1. Χαρισμιάδου Μ., 
 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

Α/  Γ.Σ.  

1)Σύμβουλοι Σπουδών φοιτητών. 

2)Προμήθεια Τα-Shirt για τους φοιτητές. 

3)Αναβάθμιση υπολογιστών αίθουσας Η/Υ. 

Β/Γ.Σ.Ε.Σ. 

1)Θέματα Π.Μ.Σ. 

 

Αφού διαπιστώνεται απαρτία αρχίζει η εξέταση των θεμάτων. 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

1.Ο Πρόεδρος του Τμήματος αναφέρει ότι τα πεπραγμένα του Τμήματος 

θα περιλαμβάνουν  ένα ημερολογιακό έτος. 

2.Σχετικά με τη φωτοτύπηση και διανομή των σημειώσεων για το Π.Μ.Σ. την 

ευθύνη έχει ο διδάσκων. 

 

Θέμα 1ο: Σύμβουλοι Σπουδών φοιτητών. 

Η  Γ.Σ. του Τμήματος λαμβάνοντας υπόψη το με 

αριθμ.πρωτ.4971/5.10.2001 έγγραφο του κ.Αντιπρύτανη Χ.Ολύμπιου, 

σχετικά με το θεσμό του συμβούλου φοιτητών, προτείνει  τη συνέχισή του 

με την προϋπόθεση ,αν είναι δυνατόν, το σχετικό έγγραφο της Πρυτανείας 

να χορηγείται στους φοιτητές μας με την εγγραφή τους . 

 

Θέμα 2Ο: Προμήθεια Τ-Shirt για τους φοιτητές. 

Η Γ.Σ. του Τμήματος σχετικά με το θέμα της προμήθειας των Τ-Shirt 

αποφάσισε: 

α) Να μοιραστεί το ποσό που θα απαιτηθεί, στα κονδύλια των 

αναλωσίμων των Εργαστηρίων. 



β) Ως σήμα  θα μπει η σφραγίδα του Τμήματος στη μπροστινή δεξιά 

πλευρά. 

γ)Να πωλούνται στο βιβλιοπωλείο του Ιδρύματος . 

 

Θέμα 3ο : Αναβάθμιση υπολογιστών αίθουσας Η/Υ. 

Η Γ.Σ. του Τμήματος μετά από σχετική εισήγηση της κ.Χαδιώ αποφάσισε: 

1)Να γίνουν όλοι οι Υ/Η όμοιοι μεταξύ τους και να προστεθεί μνήμη. 

2)Να αλλάξει ο server που είναι μικρός και να τοποθετηθεί σε χωριστό μέρος 

ώστε να μη σβήνει. 

3) το κόστος να καλυφθεί από τα 4 Εργαστήρια στα πλαίσια των κωδικών 

αριθμών. 

Ο κ.Ρογδάκης προτείνει να κάνει την ανανέωση το Εργαστήριο Πληροφορικής. 

Ο Πρόεδρος αναφέρει ότι σε επικοινωνία που είχε με τον κ.Σιδερίδη ,θα 

εκπαιδεύονται φοιτητές μόνο του Τμήματος. 

 

Γ.Σ.Ε.Σ. 

 
Θέμα 1ο :Θέματα Προγράμματος Μεταπτυχιακών  Σπουδών»  
 
Ο Πρόεδρος  του Τμήματος ενημερώνει τα μέλη της Γ.Σ.Ε.Σ. σχετικά με το 

τεχνικό δελτίο Π.Μ.Σ. που εστάλη από το ΥΠΕΠΘ: 

Την 19.10 θα γίνει στην Πρυτανεία συνάντηση των   Επιστ.Υπευθύνων των 

προγραμμάτων για να παραδώσουμε την 1η σελίδα του Τεχνικού δελτίου.                                

Αν προτείνουμε  περισσότερες της μιας κατεύθυνσης θα πάρουμε 75.000.000 

δρχ. αντί για 65.000.000 δρχ. Προτείνω ως 2η κατεύθυνση 

«Υδατοκαλλιέργεις». 

Επίσης διαβάζει το από 11.10.01 έγγραφο του Ιδρυματικού Υπεύθυνου 

κ.Καλατζόπουλο σχετικά με την αποζημίωση των μελών ΔΕΠ  για διδακτικό 

έργο. 

Μετά από διεξοδική συζήτηση μεταξύ των μελών η  Γενική Συνέλευση Ειδικής 

Σύνθεσης (Γ.Σ.Ε.Σ)  ενέκρινε τα κάτωθι : 



1) το έντυπο υποβολής για χρηματοδότηση του Π.Μ.Σ. του Τμήματος 

ακαδ.έτους 2001-2002, με τίτλο  «ΖΩΙΚΗ ΠΑΡΑΓΩΓΗ», 

«ΥΔΑΤΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ»,  

2) το σχέδιο  υπουργικής απόφασης με την οποία τροποποιείται η  με αριθ.Β7 

156/1.4.98 (ΦΕΚ 354/14.4.98) υπουργική απόφαση, όπως  ισχύει 

τροποποιημένη με την υπ΄αριθμ Β7/347/31.10.2000 (ΦΕΚ 

1392/τ.Β΄/14.11.2000) Υπ. Απόφαση, 

3)το συνοδευτικό έντυπο για χρηματοδότηση του έργου «Εξοπλισμός για 

υποστήριξη πράξεων ΕΚΤ Π.Μ.Σ.» και 

4) το συνολικό προϋπολογισμό χρηματοδότησης του προγράμματος,  

όπως επισυνάπτονται στα πρακτικά. 

 

 

 

 Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση ,λύεται η συνεδρίαση. 

 

  Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ       Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Σ.Ε.ΠΑΠΟΥΤΣΟΓΛΟΥ    Ε.ΧΑΤΖΗΜΠΑΡΜΠΑ 

 

 

 

 

 
 
  
 


